

## NOTIS TENDER (TAWARAN TERBUKA)

Tender adalah dipelawa daripada kontraktor/pembekal dengan pendaftaran masing-masing yang masih sah laku selama 90 hari dari tarikh tutup sebut harga bagi kerja-kerja berikut:-

Bil	No. Tender	Tajuk Tender	Bidang Pendaftaran dan Syarat Kelayakan	Harga Dokumen	Tarikh, Masa & Tempat Taklimat/ Lawatan Tapak (Wajib)	Tarikh Tutup (Sebelum Jam 12.00 Tengahari)
1.	TENDER/IT /03/19	KOMTAR UNINTERRUPTIBLE POWER SUPPLY (UPS) UPGRADE PROJECT & BUY-BACK	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Suruhanjaya Syarikat Malaysia (SSM) maklumat perniagaan / korporat</li> <li>• Kementerian Kewangan Malaysia – Kod Bidang 140203</li> </ul>	100.00	<p><b>18/02/2019</b> Isnin 10.00 pagi</p> <p>Lobi Pejabat PBAPP L4, ICT, Phase 1B, Level 4, KOMTAR, Jalan Penang 10000 Pulau Pinang</p>	<b>13/03/2019</b> Rabu
2	TENDER/DP /05/19	CADANGAN PEMASANGAN PAIP AIR BERGARISPUSAT DN 600mm KELULI LEMBUT DARI JALAN PERDA TIMUR SEHINGGA KE JALAN PERMATANG RAWA, SEBERANG PERAI TENGAH, PULAU PINANG.	<ul style="list-style-type: none"> <li>• CIDB Gred G4 Kategori CE20 (Sistem Bekalan Air)</li> <li>• Sijil Kelayakan untuk menjalankan kerja Perparitan dan Pengorekan oleh MMK Kerja Raya, Utiliti dan Pengangkutan Pulau Pinang</li> <li>• SPAN Permit IPA Jenis C3</li> <li>• Suruhanjaya Syarikat Malaysia (SSM) - Sertakan Maklumat Pemiagaan / Korporat</li> </ul>	350.00	<p><b>21/02/2019</b> Khamis 10.00 pagi</p> <p>Kompleks Pejabat PBAPP No. 1111, Tingkat Perusahaan 6D, Perai</p>	<b>06/03/2019</b> Rabu

Naskah Dokumen Tender akan dipamerkan mulai hari lawatan tapak di Jabatan Perancang & Pembangunan, Perbadanan Bekalan Air Pulau Pinang Sdn. Bhd., L4, ICT, Phase 1B, Level 4, KOMTAR, Pulau Pinang.

Taklimat Tender/ Lawatan Tapak adalah **DIWAJIBKAN** mengikut tarikh yang ditetapkan seperti di atas. Kontraktor/pembekal yang mempunyai syarat kelayakan/bidang pendaftaran seperti di atas dan berminat hendaklah berkumpul di tempat tersebut di atas.

Tarikh penjualan Dokumen Tender iaitu selepas dari lawatan tapak di Jabatan Perancang & Pembangunan, Perbadanan Bekalan Air Pulau Pinang Sdn. Bhd., L4, ICT, Phase 1B, Level 4, KOMTAR, Pulau Pinang.

Harga setiap naskah Dokumen Tender adalah seperti tertera di atas. Bayaran harus dibuat dalam bentuk wang tunai atau bank deraf atas nama Perbadanan Bekalan Air Pulau Pinang Sdn. Bhd. Bayaran ini tidak akan dikembalikan.

Dokumen Tender hanya akan dijual kepada **wakil kontraktor/pembekal yang sah**. Untuk maksud ini wakil kontraktor /pembekal hendaklah hadir dengan membawa surat-surat pendaftaran **ASAL** seperti yang dinyatakan masing-masing di atas dengan setiap **satu salinan fotostatnya** untuk simpanan pihak Perbadanan Bekalan Air Pulau Pinang Sdn. Bhd.

Dokumen Tender hendaklah dihantar melalui sampul surat yang dimeteri dan ditandakan dengan tajuk tender di sudut sebelah kiri dan dialamatkan kepada:-

**KETUA PEGAWAI EKSEKUTIF  
PERBADANAN BEKALAN AIR PULAU PINANG SDN.BHD.  
L4, ICT, PHASE 1B, LEVEL 4, KOMTAR,  
10000 PULAU PINANG.**

dan dimasukkan ke dalam Peti Tender di Jabatan Perancang & Pembangunan, Perbadanan Bekalan Air Pulau Pinang, L4, ICT, Phase 1B, Level 4, KOMTAR, 10000 Pulau Pinang.

**KETUA PEGAWAI EKSEKUTIF**